
 

 

Call for Nominations - CCPM Board Director 

The Canadian College of Physicists in Medicine will be looking for one new Board 

Director in 2019. The term for the position is three years, renewable for an 

additional term of three years. The succession plan of the CCPM assumes that the 

new Board Director will take on the role of Secretary/Treasurer in 2021 for a 

period of 3 years. Individuals who meet the requirements for Board Director and 

are interested in learning more about this opportunity may contact the CCPM 

Nominations Committee by email (Nominations@ccpm.ca).The candidate should 

be a strong advocate for the College, should have participated in College exam 

activities in the past and should have been a member of the College in good 

standing for at least 7 years. The deadline for nominations is June 1st 2019. 

Appel de candidatures pour un poste de membre du CA du CCPM 

Le Collège canadien des physiciens en médecine (CCPM) sera à la recherche d’un 

nouvel administrateur ou d’une nouvelle administratrice au sein de son conseil 

d’administration (CA) en 2019. Le mandat est d’une durée de trois ans, 

renouvelable pour une période supplémentaire de trois ans. Le plan de relève du 

CCPM suppose que la personne nommée occupera le rôle de secrétaire/trésorier 

ou trésorière pour une période de trois ans à compter de 2021. Si vous répondez 

aux exigences pour devenir membre du CA et que vous voulez en savoir plus, 

communiquez par courriel avec le Comité des candidatures du CCPM 

(Nominations@ccpm.ca). Vous devez défendre avec ardeur les intérêts du 

Collège, avoir déjà participé à des activités d’examen du Collège et être membre 

en bonne et due forme du Collège depuis au moins sept ans. La date limite pour 

la soumission des candidatures est le 1er juin 2019. 

mailto:Nominations@ccpm.ca
mailto:Nominations@ccpm.ca

